

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園  
高班參觀環保園

- (一)地點：屯門環保園
- (二)日期：七月十一日(星期二)
- (三)時間：(1)上午八時四十五分回校集合，逾時不候。  
(2)上午班家長須於下午一時到校接回學生。  
(3)全日班放學時間照常
- (四)校服：學生需穿著整齊運動校服、白波鞋及白短襪，帶生日會袋及有帶水壺回校。
- (五)不參加參觀學生，是日不用回校上課。
- (六)七月十二日(星期三)生日會，照常上課。

二零二三年七月十日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:230701  
10<sup>th</sup> July, 2023

Visit to EcoPark (K3)

1. Date : 11<sup>th</sup> July, 2023 (Tuesday)
2. Venue: EcoPark (Tuen Mun)
3. Time : (1) Gather at 8:45 a.m. (late comer will not be waited)  
(2) For AM class parents, please pick up the students at 1:00 p.m.  
(3) For whole-day classes, there is no change of school hour
4. Uniform : Students are required to wear **tidy summer PE uniforms**, white socks and white sport shoes, bring party bags and bottles of water.
5. Students who don't participate the visit, **do not need** to attend the lesson.
6. The birthday party is on 12<sup>th</sup> July, 2023 (Wednesday), there is no change for the school hour.